
Tudi v Ljubljani je veslanje
Prizadevanje športnih navdušencev je že pred

80 leti pripomuglo k osnovanju prvega veslaškega
kluba v Sloveniji - ljubljanske »Savice«. Delova-
nje je bilo pomembno tudi za dvig narodne zave-
sti v težkih časih vsenemškega vpliva. Zanesljivo
in organizirano delo je pripomoglo k velikim
uspehom tako v državnem kot tudi mednarodnem
merilu. Po letih uspehov je delovanje praktično
/amrlo. Sledila so leta molka!?

A zanimanje mladih prijateljev veslaškega špor-
ta je pripomoglo k ponovni oživitvi dela na klubu,
ki se je pred približno 10 leti (po sprejctju »Porto-
roških sklepov«) preimenoval in spremenil v »Re-
kreacijski center Ljubljanica«. V tem centru delu-
je tudi veslaška sekcija, ki skrbi za razvoj vrhun-
skega veslanja.

Poleg začetnega navdušenja je prinesla tudi
povsem pričakovane organizacijske težave,
predvsem zaradi nekontinuiranega dela. Zlasti je
bilo očitno pomanjkanje izkušenj preteklih let ter
samih veslačev. Z namenom, da bi ljubljanski
veslaški Sport povrnili na nekdanji nivo, je vesla-
ška sekcija organizirala šolo veslanja. Slednja je
namenjena predvsem mladim, ki bi se kasneje
vključili v tekmovalno veslanje. Poleg mladih bo-
dočih tekmovalcev je omogočena vadba tudi vete-
ranom, oziroma starejšim veslačem. Toda za do-
bro in perspektivno delo z mladimi je potreben
tudi primerno šolan trenerski kader, ki mora red-
no spremljati razvoj in novosti v tehniki veslanja,
športni medicini, pravilih veslaške sekcije izkori-
stil enotedenski vaditeljski tečaj, ki so ga samo za
njih organizirali v veslaškem klubu Jadran na
Reki. S tem je bil storjen pomemben korak za
razvoj. Namreč, v začetku, pred dobrimi tremi
leti je bilo vse prizadevanje usmerjeno v smislu
čim več veslati, kar je eden najpomembnejših
pogojev za kakršenkoli uspeh sploh, a če ni prisot-
ne niti malo strokovnosti, raznovrstnosti ter do-
polnjevanja treningov, je lahko ves napor nekako
zman. Tako si vsi člani sekcije prizadevajod prido-
biti čimveč znanja, ki ga nato posredujejo ostalim.

Toda ni dovolj, da ostajajo vsa prizadevanja na
ravni sekcije. Zelo pomembno je za vsakega tek-
movalca, da se udeleži čimvečjega števila regat.
Ravno na regatah se najbolj jasno pokaže, kako

dobro in veliko treniraš. skratka kako pomembno
mesto zavzemaš v veslaškem športu. Konkurenca
je zelo pomembna, tudi zaradi same kvalitete
naših veslačev, ki zastopajo barve tudi na po-
membnih tekmovanjih v tujini. Na to člani sekcije
še ne morejo misliti, kajti prvo je potrebno stopiti
v korak s klubi. ki nekaj pomenijo in imajo nepre-
kinjeno tradicijo, ter vse možnosti za vzgojo vr-
hunskih veslačev. Za to pa bo potrebno še veliko
truda. Za to je sezona kar nekaj priložnosti in
Ijubljanski veslači se že četrto leto udeležujejo čim
večjegaTštevila regat. Razumljivo je, da kakšnih
vidnejših uvrstitev še niso dosegii, kajti uspeh ije
pride čez noč, in za to je potrebno veliko truda
vsakega posameznika. Kljub vsemu pa le ni tako
črno. Na republiškem vrvenstvu leta 1984, ki je
bilo na Bledu, so po dolgih letih ponovno priborili
medaljo in to v ženskem enojcu z naslovom repu-
bliške prvakinje.

Morda pa je ravno v ženskem veslanju ključ do
čimhitrejšega uspeha? Prav gotovo bo prostor in
pot do večjih uspehov lažja pri dekletih, kjer je
konkurenca neprimerno milejša kot pri fantih.
Vendar se le ne gre slepiti kajti dober klub ima
dobre tekmovalce pri obeh spolih, poleg tega pa
se zadnja leta dekleta vse bolj zgledujejo po tre-
ningih, ki so sicer namenjeni moškim.

Ko že omenjamo colje zagnanih Ljubljančanov,
naj omenimo še eno njihovo skrito željo: organizi-
rati tekmovanje doma, v Ljubljani. Vendar Ljub-
Ijanica zaradi preozke struge praktično povsem
onemogoča izvedbo. Edini možni kraj je Zbiljsko
jezero. Vsekakdor bi bii lep prispevek športni
razgibanosti in vsestranskosti športne aktivnosti-
ljubljanskega območja. Žal nobena izvedba ne
more biti realizirana brez denarnih sredstev in
tega se zavedajo člani sekcije, ki vodijo delo. V ta
namen so člani sekcije pripravili široko akcijo, ki
ima nalogo, da popularizira veslaški šport v Ljub-
ljani in da skrbi za razvoj vrhunskega veslanja. Na
žalost RCL še ni podal nobenega mnenja o pro-
jektu oziroma akciji, ki bi morala že steči. Kajti
tako mačehovski odnos do veslanja na samem
RCL, močno škodi razvoju veslanja.
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